
50CC高压冷发泡聚丙稀摩托车座垫 皮套 PP

产品名称 50CC高压冷发泡聚丙稀摩托车座垫 皮套 PP

公司名称 重庆科创机车制造有限公司

价格 .00/个

规格参数 规格:根据客户要求
材质:其它
款式:50CC

公司地址 重庆市江津区珞璜工业园B区马南大道16号

联系电话 86 023 65730496 13908361618

产品详情

规格 根据客户要求 材质 其它
款式 50CC 颜色 黑/各色
品牌 科创 产地 重庆

 重庆科创机车制造有限公司座落于重庆龙坡区含谷镇，公司前身为重庆三峡座垫厂，始建于1992年。 
经过多年的努力，公司已成为专业研制开发，生产摩托车座垫总成，聚安脂成型泡沫，各型摩托车座垫
底板的私营企业。公司具有高级专业技术人员和管理人员，完善的管理体系，完整的生产工艺流程和较
强的生产实力。其产品覆盖沙滩车系列，越野车系列，儿童车系列，骑式系列，弯梁系列等100多种产品
，年产120万套的生产规模，其产品畅销全国各地。 公司本着 “以人为本，以科进取，求实创新，追求
完美”，的经营理念，公司始终坚持“客户的需要是我们的方向，用户的满意是我们的追求”的经营宗
旨，公司本着互惠互利的原则，以其高质量的产品，优良的售后，合理的价格服务于社会。 chongqing
kechuang motorcycle manufacturing co.,ltd. is located in hangu,chongqing.with the three gorges cushion plant as its
predecessor founded in 1992. after years of efforts, the company has developed itself into a major research and
development of private manufacturer in the production of motorcycle seat assembly, poly resin polymer molding
foam and the cushion floor for all types of motorcycles.with a sound management system, a complete production
process showing strong production strength.its products cover atv series,cross-country car series,children’s car
series,ride-type series,and the series of bending beams,totaling more than 100 categories. it has annual production
capacity of 1.2million units of production scale, with the products being sold throughout the country. the company
believes in the business philosophy as “people-oriented and scientific enterprising,realistic and innovative in the
pursuit of perfection”,with the business purpose of”customer requirements are our direction,and customer
satisfaction is our goal.” based on the principle of mutual benefit,the company provides the society with its high-
quality products at reasonable prices followed by excellent after-sale services.
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